
Blokker, 6 november 2011

Geachte minister Bleker,
In beginsel ben ik tegen het verlengen van de jacht op kolganzen en smienten.
Als er in een bepaald gebied te veel aan ganzen zijn. sta ik achter afvangen en op een 
diervriendelijke manier evt. doden.biologisch vlees.
Elk ouderpaar brengt in Westfriesland ong.20 jongen ter wereld en groot. Dat is een toe name van 
1000% per ouder paar. Dat kan niet gehandhaafd blijven.
Maar populaties die alleen overwinteren, daar moet men als Nederland niets aan doen.

Met diervriendelijk groet,

Correli Couwenberg 
IJsvogel 102.
1695 LE Blokker


